
Reactie op de consultatie "regeling vergunning modelvliegverenigingen". 

 

 

Ik wil graag reageren en ben lid van de modelvliegclub “Touche and Go” (20 leden in alle leeftijd categorieën). 

Ik hoop dat men serieus naar het commentaar kijkt zodat er een goede regeling kan worden maakt. 

 

Er zijn 5 punten waar men rekening mee moet houden t.w.: 

 
1 Voortbestaan huidige (kleine) vliegclubs 

2 Doelstelling van de regelgeving 

3 De gevolgen 

4 Kosten 

5 Conclusie 

 

1 Voortbestaan huidige (kleine) vliegclubs 

Onze vliegclub houdt, met deze regelgeving, op te bestaan op 1 september 2023 om de volgende reden: 

Wij worden nu gedoogd door de gemeente waar binnen wij vliegen. Deze gemeente is niet van plan om het 

gedogen vast te leggen op papier. 

Dit heeft te maken met inspraak, milieuvergunning, bestemmingsplan, en etc. Dus hier houdt het voor ons 
eigenlijk al op. 

Daarnaast moet de club worden ingeschreven bij de KvK en opgenomen in het UBO register. Dit kost ons geld. 

Nu moet een handboek worden gemaakt, omdat daar niemand ervaring mee heeft moet men, om een kans van 

slagen te hebben, dit laten doen, kosten hiervoor zijn ongeveer € 525,=. Daarna moet de vergunning worden 

aangevraagd, kosten hiervoor € 500,=. 

Afgezien of de clubs op papier gedoogd worden door de gemeente zijn deze kosten voor kleine clubs (15 tot 20 

man) niet te dragen. 

 

2 Doelstelling van de regelgeving 

Vast is komen staan dat de oorzaak de komst is van goedkope drones. 

Kinderen welke deze, 5 december, in hun schoen hebben gekregen en volwassenen houden zich niet aan 
veiligheid en privacyregels. 

Deze zijn op zoek naar de grenzen van wat betamelijk is, en kennen de regelgeving niet. Uitzonderingen 

daargelaten. 

Zij zijn geen lid van een vereniging welke ze eventueel kunnen corrigeren. 

De doelstelling was dan ook om via regelgeving dit gevaarlijke gedrag uit te bannen en te kunnen handhaven. 

Zij kennen de regelgeving niet en er is niemand die ze erop wijst.  

 

3 De gevolgen 

Kleine clubs houden op te bestaan en de leden gaan wildvliegen, dit met zowel lichte drones als met 

modelvliegtuigen die ook onder de 250 gram wegen. 

Dit levert nagenoeg dezelfde risico’s op.  

Een oude hobby is hiermee kapot gemaakt en vele mensen zullen hun hobby verliezen. 
Binnen de vliegclubs doet men aan informatie-uitwisseling. 

De vliegtuigen worden eerst gecontroleerd of zij vliegwaardig zijn. 

De clubleden controleren elkaar en spreken elkaar aan op eventueel gevaarlijk vlieggedrag. 

Dit alles gaat nu verloren. 

Er is geen onderlinge controle meer. Alle controle moet dan door handhaving worden gedaan, en daar is 

Nederland niet op ingericht. 

Dat betekent dat de kans dat het fout gaat groter wordt, dit is nooit de doelstelling geweest. 

 

De regelgeving welke nu is opgesteld heeft betrekking op zwaardere drones, boven de 250 gram, en de 

"speelgoed-drones" vallen niet onder de regeling. 

Dat is nu juist de doelgroep waar het meeste fout gaat en ongelukken plaatsvinden. 
Zij kennen de regelgeving niet en er is niemand die ze erop wijst. 

 

4 Kosten 

Zelfs als de club op papier door de gemeente wordt gedoogd, zullen er kosten moeten worden gemaakt om een 

club te laten voortbestaan. 

Deze bestaan uit: 

Kosten jaarlijks KvK  en opname in het UBO-register. 



Kosten maken handboek € 525,= 

Kosten aanvragen vergunning € 500,= 

Deze kosten zijn voor een kleine vereniging van 15 tot 20 man niet te dragen. 

 

Daarnaast zijn vanaf 2020 al de jaarlijkse kosten voor de leden zelf het verlengen bij de RDW van het 

exploitatienummer. 

Het halen van het certificaat A1/A3 en eventueel A2 en deze laten registreren, hier zijn ook kosten verbonden bij 

RDW. Dit dient elke 5 jaar plaats te vinden. 
Dit is op zichzelf een goede zaak, ik vraag mij alleen af waarom de online opleiding in Nederland zoveel geld 

moet kosten (minimaal € 100,=). 

In het buitenland (Spanje, Frankrijk, Oostenrijk, Duitsland, Luxemburg, België, en waarschijnlijk nog meer) is 

de cursus en registratie geheel gratis. Mogelijk zijn er nog wel landen waar een kleine vergoeding wordt 

gevraagd. 

Alleen voor de speelgoed-drones (minder dan 250 gram) is niets vereist. 

 

5 Conclusie 

Ik snap dat er regels moeten komen, maar dit zijn onnodige regels die ook nog een keer geld kost. 

De overheid verrijkt zich op deze manier onnodig aan hobby’s die in clubverband worden uitgevoerd. 

Mijn conclusie is dat de nieuwe wetgeving niets oplost maar juist problemen creëert. 
Zeker op het gebied van veiligheid en privacy. 

Ook de kosten zijn een groot probleem. 

We zijn nu een club die zichzelf bedruipt, dit zonder 1 euro subsidie. 

Tevens is het voor de jeugd, ook niet onbelangrijk, een goede school om met techniek en veiligheid in aanraking 

te komen. 

Dit betekent het einde van onze club. 

 

 


